
Møteprotokoll

Ordinær generalforsamling

16.11.2021

Erudio Linjeforening



Allmøtet ble avholdt 16.11.2022 i auditorium KA-TBA001 på Kalvskinnet

Møtet åpnes av leder Ingrid Landsverk kl.17.08

Sak 1: Møtekonstituering
a) Valg av ordstyrer

Styret innstiller på Petter Jacobsen og Ola S. Grønningsæter som ordstyrere
Valgt ved akklamasjon

b) Valg av referent
Styret innstiller på Marte Pedersen Prestbakmo som referent
Valgt ved akklamasjon

c) Valg av tellekorps
Styret innstiller på Amalie Flo, Line Selli og Julie Bratseth Håkonsen som tellekorps
Valgt ved akklamasjon

d) Valg av protokollunderskrivere
nr.2: Arja Pedersen og nr.3: Morten Eidsvaag Althe melder seg.
Valgt ved akklamasjon

Sak 2: Godkjenning av:
a) Innkalling

Merknader til innkallingen:
Innkallingen godkjennes med ovenfornevnte merknad.

b) Dagsorden
Merknader til dagsorden:
Dagsorden godkjennes uten merknader

c) Referat fra forrige generalforsamling
Merknader til referatet:
Referatet fra forrige generalforsamling godkjennes uten merknader

Sak 3: Årsberetning
Holdes av styreleder.

Sak 4: Åpent punkt
Nr.67: er det noe sted man får kjøpt Erudio pins.

- Svar fra leder: det er det, men ikke noe ordentlig system, men send melding til styre.
o 20kr per

Sak 5: Vedtektsendringer

Fakta: fra nr.2 om hvordan de kan endres, lest fra vedtektene.

Må sende inn en mail med endringsforslag og fremme det i salen, sagt av ordstyrer.
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Forslag 1: vedtatt ved akklamasjon

Forslag 2: vedtatt ved stemmetegn

- Endring i forslag 2, med fjerning av kule punkt 4

o 2/3 flertall for denne endringen

Forslag 3: vedtatt ved akklamasjon

Forslag 4: vedtatt ved stemmetegn, over 2/3 i flertall

Forslag 5: utsatt da det var i forhold til forsalg 26

Forslag 6: ingen avgjørelse etterpå

Forslag 8: ingen avgjørelse etterpå

Forslag 9: vedtatt ved akklamasjon

Forslag 10: utsatt, se under

Forslag 11: ikke vedtatt, oppnådde ikke 2/3 flertall

Forslag 12: vedtatt ved stemmetegn

- Endrer fra simpelt til kvalifisert flertall

o 2/3 flertall for denne endringen

Forslag 13: utsatt, men se under

Forslag 14: vedtatt ved stemmetegn, over 2/3 i flertall

Forslag 15: utsatt, men se under

Forslag 16: Utsatt, men se under.

Forslag 17: utsatt til etter økonomi

Forslag 18: utsatt til etter økonomi

Forslag 19: stykes

Forslag 20: utsatt, men se under

Forslag 21: vedtatt ved akklamasjon

Forslag 22: utsatt, men se under

Forslag 23: utsatt, men se under

Forslag 24: utsatt, men se under

Forslag 25: vedtatt ved stemmetegn, over 2/3 i flertall

Forslag 26: vedtatt ved stemmetegn, over 2/3 i flertall

Forslag 5: vedtatt ved akklamasjon

Forslag 27: vedtatt ved stemmetegn, over 2/3 i flertall
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Forslag 28: vedtatt ved akklamasjon

Forslag 29: vedtatt ved stemmetegn, over 2/3 i flertall

Forslag 6 mot 8: ved stemmetegn på over 2/3 i flertall er at begge forslagene blitt utsatt til en

senere anledning og blir stemt over i senere tid.

Forslag 13: vedtatt ved stemmetegn, over 2/3 i flertall

Forslag 7 mot forslag 15: forslag 7 fikk 23 stemmer og forslag 15 fikk 18 stemmer. Det vil si

at vi nå skal stemme om å vedta forslag 7 og den ble vedtatt ved stemmetegn, over 2/3 i

flertall.

Forslag 10: vedtatt ved akklamasjon

Forslag 16: vedtatt ved akklamasjon

Forslag 24: vedtatt ved stemmetegn, over 2/3 i flertall

Forslag 20: vedtatt ved stemmetegn, over 2/3 i flertall

Forslag 22: ikke vedtatt, oppnådde ikke 2/3 flertall

Forslag 23: vedtatt ved stemmetegn, over 2/3 i flertall

Forslag 18 mot forslag 17: forslag nr. 17 er vedtatt ved stemmetegn, over 2/3 i flertall og

forslag nr.18 har falt.

Sak 6 Gjennomgang av regnskap

Det blir gått igjennom regnskap, som også har blitt tilsendt til medlemmer før møtet. Blir

snakket om nye medlemmer som har økt med 150 nye medlemmer. På inntekt er det også

spons som i budsjettet blir en utgift. Blitt kjøpt inn en del utstyr, mye penger på Åre og ballet,

og det blir også presentert ulike utgifter som en vet skal bli brukt. Blir brukt penger på turer til

neste semester som i år har kommet inn med spons, men blir brukt våren 2022.

Revisor: ikke gått gjennom en revisor før allmøte som det står i vedtektene men Erudiostyret

skal sende det til revisor i løpet av nærmeste tid. Regnskapet er godkjent ved akklamasjon.

Sak 7 Gjennomgang av budsjett

Dette har også ligget ute før allmøtet.

Inntekter: splittet i ulike deler: medlemskap, gensere (skal gå i null), immatrikuleringsball,

Åre, fagkom, uglepost og fadderuken som er satt opp med forventet spons blant
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Utgifter: Addopepakker er høyere enn før, faste gebyrer på epost og div, pizza, generere som

skal så i null (kjøper også inn for flere år ikke bare et år på medlemsgensere), penger til blant

annet julebord og praksis fest. Det kommer også spons på fra fadderutvalget til fadderuken,

fagkom økt støtte til skrivestuen og andre aktiviteter: Lektur (søkt om 19 000 fra en ekstern

aktør til studenthytten), idrettslag (fotball, volleyball, håndball) får høyere sum i år.

Volleyballen har fått ved å søke om SITspons.

Ikke medberegnet pengestøtte fra SIT som man kan søke om, men det må det nye styre søke

om.

Penger til koskom: blir kanskje en komite som fokuserer på trivsel og ikke arrangementer så

derfor har de ikke så høyt budsjett.

Satt av 5000 til øl- og vinbrygging, etter ønsker fra medlemmer men denne posten har mindre

beløp i år enn tidligere.

Promiteringskomiteen har per nå ikke noe budsjett.

Forslag å øke Lektur fra 5000 kr til 7000kr. Vedtatt ved stemmetegn, over 2/3 i flertall.

- Kommentar: kan søke om masse penger fra SIT for utstyr.

- Kommentar: søkte også om økning om støtte i fjor fra linjeforeningen også når de

nok en gang har sett en økning på denne gruppen.

Forslag til å øke koskom fra 1500kr – 2500kr. Ikke vedtatt, oppnådde ikke 2/3 flertall

Helheten: Vedtatt ved stemmetegn, over 2/3 i flertall.

Sak 8 Valg av nytt styre

Kandidater til leder:

- Jon- Emil Steine: vedtatt ved akklamasjon

Kandidater til nestleder:

- Oda Bjerkehagen: vedtatt ved akklamasjon

Kandidater til økonomiansvarlig:

- Simen Klausen: vedtatt ved akklamasjon

Kandidater til faddersjefer: vedtatt ved akklamasjon

- Magnus Stuwe-Hall

- Lars Magnus Burø
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Kandidater til HR-ansvarlig, det offisielle navnet er sosial ansvarlig:

- Åshild Keshavarzy:

- Stina Sveen: er stemt og vedtatt ved votering

Kandidater til arrangementansvarlig:

- Ingen kandidater vedtatt, sittende styre får fullmakt til å finne en kandidat til å fylle rollen

og om de ikke gjør det før overgang til det nye styret går fullmakten over til det nye styret.

Dette har blitt vedtatt ved votering der det var over 2/3 flertall.

Kandidater til fagligansvarlig:

- Jens Ruud Bunkholdt: vedtatt ved akklamasjon

Kandidater til aktivitetsansvarlig:

- Kristine Sandland Kristensen: vedtatt ved akklamasjon

Kandidater til redaktør:

- Synne Solli Nygjelten: vedtatt ved akklamasjon

Kandidater til grafisk ansvarlig:

- Marita Uglem Remøy: vedtatt ved akklamasjon

Kandidater til informasjonsansvarlig:

- Johanna Solbakken Ellefsen: vedtatt ved akklamasjon

Sak 9 Eventuelt

Ingen saker meldt.

Møtekritikk
Savner å få en mail med innkalling til allmøtet og sakspapirer.
Lange pauser og det ble litt rotete med alle nye vedtekter.

Møtet ble hevet kl.23:27

Mvh.
Marte Pedersen Prestbakmo
Referent
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